
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 13/2023 

LXXXIII Sesja w dniu 30 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:42 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dzień dobry, witam wszystkich bardzo serdecznie. Otwieram osiemdziesiątą trzecią sesję 

Rady Miejskiej w Nowej Słupi. Witam burmistrza miasta i gminy Nowa Słupia pana 

Andrzeja Gąsiora. Witam zastępcę burmistrza pana Włodzimierza Zarembę. Witam sekretarz 

gminy panią Agnieszkę Lewandowską. Witam skarbnik gminy panią Edytę Durak. Witam 

kierownika Referatu Gospodarczo-Inwestycyjnego Pana Marka Partykę. Witam kierownika 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Annę Moruś-Mergalską. Witam 

obsługę Rady Pana Daniela Binkowskiego. Witam przybyłych sołtysów na dzisiejszą sesję i 

witam Panie i Panów Radnych na dzisiejszej 83 sesji. Przeczytam teraz porządek obrad. 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Informuję, że na piętnastu radnych obecnych jest czternastu. Nasze obrady, czternastu 

radnych, nasze obrady będą prawomocne. O głos prosi burmistrz, bardzo proszę. 

1 Otwarcie sesji.  

2 Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 



3 Przedstawienie protokołów z:  

1) LXXXI sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 26 października 2023 r., 

2) LXXXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 10 

listopada 2023 r. 

4 Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

5 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.  

6 Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i 

Gminy Nowa Słupia. 

7 Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na 

lata 2023 – 2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

3) w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

związane z ochroną zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta i 

Gminy Nowa Słupia na lata 2024-2027, 

5) w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta i Gminy Nowa Słupia 

„Dożywianie dzieci  

i uczniów” na lata 2024-2028, 

6) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

7) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w 

przewozach autobusowych, 

9) w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta i Gminy Nowa 

Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, 

10)  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

rok 2024, 

11)  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 

rok, 

12)  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

13)  w sprawie opłaty targowej. 

8 Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Składam propozycję, aby podpunkt 

dwunasty punktu siódmego, czyli uchwał, czyli dwunasty w sprawie określania wysokości 

stawek podatku od środków transportowych zdjąć z porządku obrad, ponieważ nie 

dokonaliśmy tam zmiany i będzie aktualna stawka, która obowiązuje na dzień dzisiejszy.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję. Ja również w tej samej kwestii formalnej abyśmy wyjęli z porządku obrad 

również punkt szósty, sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie miasta i gminy Nowa Słupia, ponieważ mamy informację, że z komisariatu z 

Bodzentyna niestety, ale nie dojedzie na dzisiejszą sesję nikt, ponieważ sprawy tam urlopowe 

oraz zdrowotne. Obiecali, że na następnej sesji takie sprawozdanie przedstawią. Więc to są 

dwa takie postulaty, które teraz wspólnie razem przegłosujemy, czyli zmieniamy po prostu 

porządek obrad. Bardzo proszę o przegłosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały 

w punkcie siódmym podpunkcie dwunastym w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. Kto z Państwa radnych jest za? Bardzo proszę o przyciśnięcie 

przycisku. Dziękuję bardzo. I jeszcze jeden wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 

szóstego, sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i 

gminy Nowa Słupia. Kto z Państwa radnych jest za bardzo, proszę o przyciśnięcie przycisku. 

Dziękuję bardzo. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, ale jest jednogłośnie, więc jeden i drugi 

wniosek został przegłosowany jednogłośnie. Dziękuję bardzo. Będziemy porządek obrad 

kontynuować już po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (1) 

Dawid Marzec 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w punkcie 7 podpunktu 12 w sprawie określenie 

wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

 

 



Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu 6 Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Miasta i Gminy Nowa Słupia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

 

3. Przedstawienie protokołów z: 

 

1) LXXXI sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 26 października 2023 r., 

 

2) LXXXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 10 listopada 2023 r. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu trzeciego. Przedstawienie protokołów z osiemdziesiątej pierwszej 

sesji oraz osiemdziesiątej drugiej nadzwyczajnej sesji. Oczywiście protokoły były dostępne w 

obsłudze rady. Czy chciałby dzisiaj ktoś odnieść się do tych protokołów? Jeśli nie, dziękuję 

bardzo. Przechodzimy do punktu czwartego. Sprawozdanie burmistrza miasta i gminy z prac 

pomiędzy sesjami. Bardzo proszę panie burmistrzu oddaję głos.  

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję. Wysoka Rado, szanowni państwo sołtysi, mieszkańcy oglądający i słuchający nas 

na łączach internetowych. Sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami od 26 października do 30 

listopada 2023 roku. 27 odbyłem spotkanie robocze z burmistrzem Bodzentyna Dariuszem 

Skibą oraz jego zastępcą Andrzejem Jarosińskim w sprawie ewentualnych wspólnych 

projektów transportowych. 27 października odbyłem spotkanie robocze z proboszczem parafii 

Nowa Słupia księdzem Sylwestrem Łąckim. 28 października brałem udział w uroczystej mszy 

świętej w kościele parafialnym w Rudkach oraz uroczystościach obchodu jubileuszu 75-lecia 

powstania Koła Łowieckiego Chełmowa Góra. 30 października odbyłem spotkanie robocze z 

dyrektorami szkół podstawowych w Rudkach oraz Nowej Słupi. 3 listopada brałem udział w 

otwarciu forum sekretarzy regionu świętokrzyskiego, które odbyło się w budynku Parku 

Legend w Nowej Słupi. 6 listopada brałem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty Rady 

Miejskiej poświęconemu podsumowaniu dyskusji nad audytem stanu oświaty w gminie Nowa 

Słupia. 8 listopada brałem udział w uroczystej akademii z okazji Święta Niepodległości w 

Szkole Podstawowej w Nowej Słupi, połączonej ze ślubowaniem uczniów klas pierwszych. 

Tego samego dnia 8 listopada brałem udział w uroczystej akademii z okazji Święta 

Niepodległości w Szkole Podstawowej w Pokrzywiące, również połączonej ze ślubowaniem 

uczniów klas pierwszych. 9 listopada odbyłem spotkanie robocze z zarządcą oraz zarządem 

wspólnoty bloku nr 2 przy ulicy Pocztowej w Rudkach. 9 listopada bram udział w uroczystej 



akademii z okazji Święta Niepodległości połączonej ze złożeniem ślubowania uczniów klas 

pierwszych w Szkole Podstawowej w Rudkach. 9 listopada brałem udział w uroczystej 

akademii z okazji święta niepodległości połączonej ze złożeniem ślubowania uczniów klas 

pierwszych w Szkole Podstawowej w Paprocicach. 10 listopada brałem udział w uroczystej 

akademii szkolnej z okazji święta niepodległości w Szkole Podstawowej w Jeziorku, również 

połączonej ze złożeniem ślubowania uczniów klas pierwszych. 10 listopada brałem udział w 

uroczystości poświęcenia i uroczystego otwarcia murala poświęconego bohaterom Powstania 

Styczniowego namalowanego na ścianie bocznej hali sportowej w Nowej Słupi. Uroczystości 

odbyły się w Szkole Podstawowej imienia bohaterów Powstania Styczniowego w Nowej 

Słupi. 14 listopada brałem udział w konferencji popularnonaukowej w Muzeum 

Archeologicznym w Krakowie w poświęconej postaci profesora Kazimierza Bielenina z 

okazji obchodów stulecia jego urodzin. 18 listopada brałem udział w wydarzeniu Gminny Bal 

Seniora połączony z obchodami Dnia Pracownika Socjalnego, które odbyło się w Świetlicy w 

Nowej Słupi. 20 listopada brałem udział w uroczystej gali rankingu gmin regionu 

świętokrzyskiego zorganizowanego przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej oraz 

Urząd Statystyczny w Kielcach. Podczas gali gmina Nowa Słupia została uhonorowana za 

zajęcie pierwszego miejsca w woj. świętokrzyskim w kategorii średnioroczne wydatki 

majątkowe inwestycyjne woj. świętokrzyskim. Chciałbym tutaj bardzo serdecznie 

podziękować całej Radzie i wszystkim osobom zaangażowanym w gminie, pracownikom, 

zastępcy, kierownikom referatów, sołtysom. ponieważ jest to wspólny sukces naszej gminy za 

inwestycje, które zostały wykonywane i było to pierwsze miejsce w województwie 

świętokrzyskim i 26 w kraju. Także jest to nasz wspólny sukces całego samorządu. 

Serdecznie za niego dziękuję. 20 listopada udzielałem wywiadu dla potrzeb TVP3 w Kielcach 

w sprawie właśnie opublikowanego rankingu gmin regionu świętokrzyskiego. 20 listopada 

tego samego dnia brałem udział w audycji w Radio Kielce, w programie na żywo, punkt 

widzenia, co decyduje o rozwoju lub stagnacji gminy. 23 listopada odbyłem spotkanie 

robocze z dyrektorem Muzeum Starożytnego Hutnictwa w Nowej Słupi. 24 listopada brałem 

udział w uroczystej mszy świętej oraz obchodach jubileuszu 50-lecia otwarcia nowego 

budynku Szkoły Podstawowej w Starej Słupi. 24 listopada brałem udział w spotkaniu 

Andrzejkowym Kół Gospodyń Wiejskich w Świętokrzyskim Dworze w Nowej Słupi. 25 

listopada brałem udział w spotkaniu Andrzejkowym Grupy Wsparcia Emeryk oraz 

Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych Nasze Serca w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Rudkach. 27 listopada brałem udział w posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej i 28 

listopada odbyłem spotkanie robocze z przedstawicielem Banku Spółdzielczego Oddział 

Nowa Słupia oraz 28 listopada brałem udział w uroczystej jubileuszowej gali 20-lecia 

certyfikatu Polskiej Organizacji Turystycznej w Warszawie. Gala połączona była z odbiorem 

nagród, gmina Nowa Słupia została uhonorowana, w zasadzie Park Legend został przez 

kapitułę Polskiej Organizacji Turystycznej wyróżniony w kategorii debiut roku. Również 

serdeczne gratulacje dla samorządu oraz Regionalnej Organizacji Turystycznej za to 

uhonorowanie. Jest to bardzo ważna, bardzo ważna, można powiedzieć, wyróżnienie, które no 

później ma decydujący wpływ na przyznawanie certyfikatów przez Polską Organizację 

Turystyczną. Dziękuję bardzo.  

 

 

 

 



5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję. Przechodzimy do punktu piątego. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z 

działań pomiędzy sesjami. 28 października uczestniczyłem w obchodach 75-lecia Powstania 

Koła Łowieckiego Góra Chełmowa w Rutkach. 6 listopada uczestniczyłem w komisji oświaty 

poświęconej analizie finansowej po przeprowadzonym audycie. 9 listopada uczestniczyłem w 

uroczystościach rocznicy odzyskania niepodległości powiązanej ze ślubowaniem klas 

pierwszych zespołów szkół w Rudkach. 10 listopada uroczystości poświęcone rocznicy 

odzyskania niepodległości oraz odsłonięcie muralu upamiętniającego powstanie styczniowe 

na budynku hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Nowej Słupi. W tym samym dniu 10 

listopada odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej. 18 listopada uczestniczyłem w balu 

seniora w Świetlicy OSP Nowa Słupia i 27 listopada odbyły się również wspólne posiedzenie 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. Oczywiście w każdy czwartek dyżurowałem, oczywiście 

również też i przygotowywaliśmy wspólnie razem uchwały na komisję i na sesję. 

 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023 – 

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu szóstego, podjęcie uchwał. Podpunkt pierwszy i podpunkt drugi to 

sprawy związane z budżetem, w sprawie zmiany wieloletniej prognozy oraz w sprawie zmian 

w budżecie gminy Nowa Słupia. W poniedziałek były omawiane obydwie te uchwały, 

aczkolwiek dzisiaj pani skarbnik jeszcze przyniosła nam poprawki chyba związane z 

wieloletnią prognozą finansową. Bardzo proszę pani skarbnik o wyjaśnienie.  

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Przedstawiłam Państwu załącznik numer jeden do WPF-u. Na rok dwudziesty czwarty, piąty 

i szósty został dodany plan polskiego ładu i dofinansowania. Te, które były związane ze 

zmianami w uchwale budżetowej na następne lata. Po prostu przez omyłkę nie dodałam tych 

płat.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy chciałby ktoś zabrać głos? Kolega Marcin, bardzo 

proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Pani sekretarz, Rada Pożytku Publicznego wnioskowała o 10 tysięcy na taką 

kwotę po to, żeby książki, które są pisane o naszej gminie mogły być publikowane. Czy ta 

kwota została wprowadzona w budżecie?  

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja oczywiście po komisjach sprawdziłam, 



porozmawiałam z pracownikiem, który obsługuje Radę Pożytku Publicznego i rzeczywiście 

na ostatnim posiedzeniu był wniosek, ale to bardziej nie może samej Rady, tylko członka tej 

Rady, która jest również członkiem Towarzystwa Przyjaciół Nowej Słupi. I z relacji 

pracownika wiem, że to właśnie Towarzystwo będzie starało się w związku z tym, że będzie 

okrągłą rocznicę swojego towarzystwa miało w 2024 roku o taką, wydanie takiej publikacji. 

Dlatego stowarzyszenia mogą aplikować oczywiście o dotacje i program współpracy jest do 

tego przygotowany. Mamy te zadania związane z dziedzictwem kulturalnym i mamy tam w 

budżecie załącznik numer 9 już na następny rok w dotacjach celowych, kwoty co prawda 

niewielką, 10 tysięcy, więc czekamy ewentualnie na wniosek towarzystwo, które może się 

starać o taką dotację za Państwa również zgodą. Przypomnę, że stowarzyszenia do 10 tysięcy 

mogą starać się o dotację z tak zwanego małego grantu, jeżeli jest kwota wyższa, no to już 

jest tryb konkursowy. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy chciałby jeszcze ktoś zabrać głos w tych dwóch podpunktach? Kolega 

Sylwester, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Pani Skarbnik, mam pytanie odnośnie właśnie tych przesunięć związanych 

z Polskim Ładem. Rozumiem, że przesuwamy te środki, bo inwestycje, panie burmistrzu, nie 

zostały zakończone i żadnej konsekwencji z tego nie będzie, że wydłużamy termin realizacji 

danego zadania, pomimo tego, że był zgłoszony, założymy zakończenie do roku 2023. Bardzo 

proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Nie, żadnych konsekwencji nie będzie. W regulaminie z BGK czy w umowie z BGK jest 

taki zapis, gdzie możemy nawet do sześciu miesięcy opóźnić realizację tej inwestycji i ją 

rozliczyć. Tu chodzi o maksymalne wykorzystanie tej kwoty. Przypomnę, że na kanalizację 

dziewięć milionów dziewięćset tysięcy żeśmy wykorzystali. Teraz kolejne te nabory, które 

dały nam kwotę 4 miliony 230 i 5 milionów realizujemy inwestycje i je chcemy rozliczyć. Z 

tym, że nie zrealizujemy ich wszystkich w tym roku, dlatego prosimy wysoką radę o 

przesunięcie tych środków na następny rok.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję. Kolega będzie kontynuował. Bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję panie burmistrzu. Czyli zagrożenia nie mamy, że stracimy dofinansowanie. 

Mam jeszcze pytanie odnośnie opłaty za energię elektryczną na przepompowniach wody oraz 

opłaty za usługi wodne dla wód polskich 80 tysięcy złotych. Czy my jakieś usługi 

świadczymy dla wód polskich? Dziękuję i ostatnie pytanie. Po 20 tysięcy przekazujemy na 

GOKSIT i Muzeum Starożytnego Hutnictwa. Czy w grudniu będziemy przekazywać jeszcze 

jakieś dodatkowe środki?  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Tak, po 20 tysięcy to jest na miesiąc grudzień, bo zgodnie z zarządzeniem dotację 

podmiotową przekazujemy do 15 grudnia. Dyrektorzy tych dwóch instytucji zgłosili się o 

zwiększenie dotacji ze względu na braki. I taką też zmianę Państwu proponujemy. Tak, dla 

GOKSiT tu jest to 730 tysięcy, na biblioteki, bo wiadomo, że oni mają oddzielne rozdziały do 

tego, 235 tysięcy, a dla muzeum jest to kwota 690 tysięcy, na 2023 rok.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze chciałby ktoś zabrać głos? Jeszcze kolega Marcin Grzegorski, 

bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Panie burmistrzu, przesuwamy 300 tysięcy złotych do budynku na ulicy Górniczej 

na uzupełnienie, proszę powiedzieć, na co będzie to przeznaczone te 300 tysięcy złotych.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Chyba pan zastępca będzie tak w tej kwestii odpowiadał. Bardzo proszę.  

 

Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba 

- Chcemy dodatkowo w tym budynku wymienić drzwi pomiędzy korytarzami. Tam są od 

strony szczytu i od głównego wejścia drzwi nietermiczne. Chcemy, żeby ograniczyć straty 

cieplne w tym budynku. Zresztą te drzwi są na tyle stare, że należałoby je wymienić. Chcemy 

naprawić, uzupełnić tynki wewnętrzne, dlatego że tam jest szereg rozkłuć tych ścian, jeżeli 

chodzi o wszystkie instalacje. Przypomnę, że wszystkie instalacje sanitarne, elektryczne 

zostały tam wymienione na nowe, więc tutaj prowadzone nowymi trasami, więc tutaj dość 

duża liczba jest tych ubytków. Też instalacje były prowadzone szczególnie sanitarne w 

podłogach, więc i na korytarzu chcemy, na tym głównym korytarzu chcemy położyć 

posadzkę, również w sanitariatach, wymienić drzwi. Chcemy również na zewnątrz połączyć 

kostkę brukową z istniejącym chodnikiem z opaską, tak żeby również była możliwość tam 

przede wszystkim dostępu dla osób niepełnosprawnych. Schody są od strony tutaj tej 

czołowej, ale one są bez podjazdu. Chcemy odnowić zniszczone posadzki wewnątrz lokali bo 

zostały uszkodzone, dlatego że tam były po prostu kładzione instalacje. Chcemy, jeżeli chodzi 

o podjazd do kotłowni, tam gazownicy rozkopali nam ten podjazd, odkryli przy położeniu tej 

sieci gazowniczej odkryli nam stary kanał, który jeszcze szedł z Metalhemu do ogrzewania 

tych budynków tam na Osiedlu Górnym no to się powoli zapada, więc z tego podjazdu nie 

będziemy mogli korzystać z dostępu do kotłowni. No i chcemy jeszcze taka, planujemy, że 

będziemy w przyszłości wykonywać, rozdzielać tą instalację ogólnospławną, jeżeli chodzi o 

instalację kanalizacyjną na sanitarną i deszczową, więc chcemy rurę, która jest od zbiornika 

zaprojektowanego i już tam, który został zamontowany za hotelem, chcemy po prostu położyć 

rurę, która będzie przebiegała pod tą drogą dojazdową do kotłowni, aż do ulicy, tak żeby 

włączyć ją w kanalizację tą deszczową. To jest wszystko skosztorysowane, wartość robót 

netto to jest 294 473,20 złotych.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję panie Burmistrzu. Szkoda, że te półtora miliona nie wystarczyło na to, że 

mogliśmy tam dokończyć i zrobić te kolejne środki przesuwane. Szkoda, że wcześniej nie 

było zaprojektowane tego podjazdu dla niepełnosprawnych, chociaż tam, jeśli chodzi o panią 

projektant, to widziałem dużo uchybień od strony projektanta i niedopatrzenia się i dobrego 

zaprojektowania wykonania tego budynku. Z tego musimy teraz znowu przesuwać kolejne 

trzysta tysięcy, gdzie mogliśmy to po prostu dobrze zorganizować i te pieniądze jakoś 

zaoszczędzić.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni Państwo, ad vocem odniosę się tej wypowiedzi, ponieważ nawet projektując 

kanalizacje czy inne inwestycje, często spotykamy się z rzeczami, które są nieprzewidywalne. 

Podobnie jak w hotelu, jeżeli chodzi o odkrycie kanalizacji, projektant jej nie widział, jak ta 



kanalizacja przebiega w środku, jak są odprowadzenia, więc napotkaliśmy na pewne 

oczywiście trudności, tego się przewidzieć nie da. Prace budowlane przewidują również coś 

takiego jak dodatkowe prace, które mogą być prowadzone oczywiście pod warunkiem 

udokumentowania ich. Tu przesuwamy środki z Polskiego Ładu, czyli to nie są z budżetu 

naszej gminy, są to środki, które musielibyśmy zwrócić po prostu do BGK. Nie chcielibyśmy 

zwracać, ponieważ te prace, które się odkryły dodatkowe, no będą istotnie znaczyły dla, dla 

mieszkańców. Musielibyśmy w następnym roku znaleźć w budżecie gminy pieniądze i po 

prostu te prace wykonać z własnych środków. No i dlatego zwracamy się do Wysokiej Rady, 

żeby te środki w BGK, które zostają, nie zwracać po prostu, żeby je wykonać w ramach prac 

dodatkowych i te prace wykonać dla mieszkańców. One myślę, że dobrze mieszkańcom 

posłużą. I dlatego jest właśnie prośba do Rady Gminy, aby po prostu te prace wykonać. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester Kozłowski, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Panie Burmistrzu, to, że musimy to zrobić, to jest oczywiste. Dziwi mnie 

tylko fakt, że większość tych rzeczy, o których mówił Pan Wiceburmistrz, nie została 

przewidziana przez projektanta na etapie projektowania, bo to prace budowlane, które 

wymieniał Pan Wiceburmistrz praktycznie wszystkie były do przewidzenia i można było 

ogłosić przetarg z pełnym zakresem. Być może kwota, którą by złożył wykonawca byłaby 

niższa i mielibyśmy w jednym pakiecie, a te pieniądze, o których pan burmistrz mówi, że to 

są z Polskiego Ładu i gmina nie poniesie z tego tytułu żadnych dodatkowych konsekwencji, 

moglibyśmy przeznaczyć na zupełnie inne zadanie, moglibyśmy to zrealizować i też by nie 

przepadły te środki. Uważam, że projekt był źle wykonany. Rozumiem, że ta kwota 

dodatkowa w wysokości trzystu paru tysięcy złotych zostanie przekazana temu wykonawcy, 

który realizuje w ramach prac dodatkowych, a nie kolejnego przetargu, tak? Bardzo dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy chciałby jeszcze ktoś z radnych zabrać głos? Kolega Robert Klefas, 

bardzo proszę.  

 

Radny Robert Klefas 

- Panie burmistrzu, Trochę mnie zatrważa ta kwota bez mała jednego miliona złotych na 

GOKSiT. To jest bodajże czwarta, piąta, piąte przesunięcie kwot na Gminny Ośrodek Kultury 

i Sportu. Z tego co zrozumiałem w zapisach, to w tej kwocie prawie dziewięciuset tysięcy, 

ponad dziewięciuset tysięcy nie ma dymarek, pieniędzy, które były przeznaczone na dymarki. 

I chciałbym, żebyście państwo chociaż w zarysach przedstawili, co podwoiło koszty 

funkcjonowania GOKSiT-u. 520 tysięcy w 2022, w tej chwili ponad 900 tysięcy. No jeszcze 

ja to szukałem tutaj tej sytuacji, w której byłoby dofinansowanie, składową byłyby Dymarki, 

organizacja Dymarek, ale tam nie ma tej kwoty. To były dotacje dodatkowe, jak gdyby 

przeznaczane przez Radę Miejską, stricte na tą imprezę. Także bardzo proszę o jakieś 

wyjaśnienia.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czy pani skarbnik będzie odpowiadać, czy burmistrz, tak? Bardzo proszę panie burmistrzu.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni Państwo, ja myślę, że musi takie sprawozdanie przygotować dyrektor, dlatego że 



ja tam szczegółów nie znam. Na pewno większość tych pieniędzy jest przeznaczona na 

wynagrodzenie. Działalność bibliotek plus działalność GOKSiT-u jest zatrudnione tam 

kilkanaście osób, w większości są to wydatki związane z wynagrodzeniami. Jest tam część na 

wyposażenie, część środków na pewne działania związane z obsługą imprez kulturalnych, 

zakupów biurowych i tak dalej, obsługi. Natomiast no większość, trzeba powiedzieć sobie, że 

to są wynagrodzenia. Natomiast sprawozdanie, jak te środki zostały rozdysponowane, ja 

myślę, że to musi przedstawić księgowa. Nie chciałbym prowadzać, szanownej rady, po 

prostu w błąd. Faktycznie pani dyrektor zwracała się do rady, była tutaj na kilku spotkaniach, 

twierdziła, że ten budżet, który jest przygotowany, no jest niewystarczający dla utrzymania 

tych stanowisk pracy i będzie zwracać się w ciągu roku o zwiększenie. No i do końca roku 

zwracała się kilkakrotnie o takie zwiększenie. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Ja w ślad za tym, pan burmistrz mówi, że to na wynagrodzenia w 

większości, ale nie wiem, czy to jest prawda. Bardzo proszę, a jeżeli nie, to mnie z błędu 

wyprowadzić. Czy w GOK-u jest zatrudniana dodatkowa obsługa prawna? Bo u nas w 

urzędzie funkcjonuje dwóch mecenasów, którzy obsługują wszystkie jednostki urzędu gminy. 

Czy GOKSiT ma oddzielnie jeszcze dodatkowego prawnika, obsługę prawną i czy w ślad za 

tym, no to nie kumuluje też jakichś dodatkowych kosztów. Pan burmistrz, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Mam taką wiedzę, że od momentu, kiedy pani dyrektor została wybrana w konkursie, 

zatrudniła prawnika do obsługi prawnej, wystąpiła do obsługi prawnej gminy i dostała na 

piśmie odpowiedź, że nie może być obsługi prawnej, ponieważ jest konflikt interesu, tam była 

również obsługa procesu sądowego, który był i skorzystała z prawnika z zewnątrz, jest to 

około 2 tysięcy złotych miesięcznie. Pani dyrektor mnie zapewniała, że to jest potrzebne do 

momentu, kiedy po prostu nie rozstrzygnie się ta sprawa sądowa. A wiem, że jeszcze z tego 

co mam wiedzę trwa. A na dzień dzisiejszy, no na piśmie dostał odpowiedź, że nie może być 

nasz prawnik po prostu uczestniczyć tutaj, może podpowiadać, natomiast nie może żadnych 

kierować żadnymi sprawami. I druga rzecz to, taka, że no pani dyrektor wyznaczyła panią, 

powierzyła jej obowiązki zastępcy. Pani prawnik na okres choroby, tej choroby, którą w tej 

chwili no przechodzi.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Panie burmistrzu, proszę sobie przypomnieć kilka lat wstecz, ile był 

krytyki odnośnie GOK-u, funkcjonowania wydatkowanych środków przez Radę, przez Wójta 

na GOK, wtedy, tak, przecież to były kwoty, z tym, że te kwoty wtedy uwzględniały 

organizację Dymarek. Natomiast tu mamy do czynienia z dwoma instytucjami kultury, które 

utrzymujemy za milion praktycznie 600 tysięcy złotych w skali roku, z czego GOKSiT to jest 

965 tysięcy. Pani dyrektor, chyba nikt nie ma wpływu na Panią dyrektor, jest dyrektorem 

niezależnym, wybranym przez komisję gminną, i tak naprawdę rozumiem, że to wydatki 965 

tysięcy to są wydatki związane z utrzymaniem głównie GOK-u bez dotacji celowych 

związanych z dymarkami. Bo na dymarki mieliśmy i to jeszcze dymarki nie były w 100% 

organizowane przez GOKSiT, tylko były organizowane i przez Muzeum Strażniczego 

Hutnictwa część ta archeologiczna i część ta, że tak powiem rozrywkowa, komercyjna była 

organizowana przez GOKSiT. Gdybyśmy tak sumowali te wszystkie wydatki, to kwota. 

Bardzo proszę.  



 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Chciałam podkreślić, że my nie mamy dotacji celowej dla tych instytucji, jeśli chodzi o 

organizację Dymarek. W związku z tym tutaj też są pewne koszty, tylko nie powiem Państwu 

w jakich wysokościach te dane instytucje rozliczyły, na organizację tych Dymarek są. Też są. 

Ale w jakich kwotach zostały wydatkowane to sądzę, że będzie wiadomo po sprawozdaniu 

rocznym z wykonania planu finansowego danych instytucji. Bardzo dziękuję Pani Skarbnik. 

Jasne, że tak. Będzie Pan dyrektor, będzie Pan dyrektor, przedstawią sprawozdania, my się z 

tym zapoznamy, zaakceptujemy to. to my jako Rada podjęliśmy decyzję o tym, że chcemy 

wybudować Muzeum Starożytnego Hutnictwa, bo chcemy rozwijać turystykę u nas, to tu był 

Pan Dyrektor Sepioło i prosił, żeby przesunąć i wykupić z NOT-u za symboliczną złotówkę 

obiekt. Wszystko się zgadza, tylko że po prostu Te koszty związane z Muzeum Starożytnego 

Hutnictwa, to są koszty, o których rozmawialiśmy na początku roku, przy tworzeniu budżetu, 

bo tak prezentował to Pan, Pan dyrektor i mniej więcej tu się zgadza. W tym, w tej kwocie 

690 tysięcy mamy środki przesunięte na muzeum, na organizację pokazów archeologicznych. 

Natomiast GOKSiT totalnie się wynika spod kontroli. Milion złotych plus dodatkowe 

wydatki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. No to, to fakt. Tym bardziej, że to z ust pana burmistrza padło, że pani 

prawnik, która obsługuje, rozumiem, że to pani, tak? Czy pan, nie wiem, nieważne, ma teraz 

jeszcze funkcję zastępcy dyrektora GOK-u, tak? Tak to rozumiem. Więc no chyba czas 

najwyższy, żeby, żeby przedstawić rozliczenie po Dymarkach Świętokrzyskich. Nie sądziłem, 

że tak sytuacja wygląda. Myślałem, że jak pani dyrektor wróci już spokojnie do pracy, to 

wtedy takie sprawozdanie, ale skoro jest zastępca, no to zastępca może takie chyba 

sprawozdanie z Dymarek Świętokrzyskich Radzie przedstawić. Pan burmistrz jeszcze prosi o 

głos. Bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni Państwo, kiedy powstawały instytucje trzy kultury, którą w tej chwili mamy, 

liczyliśmy się z tym, że koszty będą bardzo wysokie i one są. Nie ukrywamy tego, że są 

wysokie koszty. Jeżeli chodzi o Muzeum Starożytnego Hutnictwa, pamiętacie Państwo, jak 

wyglądało muzeum. Była decyzja, podjęliśmy ją wspólnie tu z Radą, że pójdziemy w budowę 

muzeum, skorzystamy z dofinansowania. Natomiast prowadzenie muzeum, no niestety jest 

związane z tym, że nie bilansuje się. Pan dyrektor przedstawiał tutaj plan, że w przypadku, 

gdy będzie turystów 30 tysięcy, obiekt będzie się finansował. W zeszłym roku tych turystów 

było 18 tysięcy. W tym roku, ten rok jest nieco lepszy dla Muzeum Starożytnegoo Hutnictwa, 

jeżeli chodzi o Ilość turystów, jeżeli chodzi o sprawy finansowe jest nieco lepiej. Na pewno 

pan dyrektor to przedstawi, ale jest to na pewno związane w dużym stopniu z 

funkcjonowaniem Parku Legend, gdzie Park Legend no po prostu też przyciąga tutaj dużą 

ilość turystów i one, oni również korzystają z Muzeum Starożytnego Hutnictwa. Jeżeli chodzi 

o działalność GOK-u, na pewno są tam kwoty wpisane również te, które państwo 

przeznaczali. Przeznaczaliście państwo dotacje zaliczkę na opłatę gwiazdy i to pieniądze były 

przesuwane, one na pewno w tej dotacji są. Natomiast jest to instytucja faktycznie niezależna, 

dotacje, które my przeznaczamy, one są czytelne i my je mamy pod kontrolą, natomiast GOK 

ma możliwość zarabiania pieniędzy, ma możliwość funkcjonowania i dodatkowych 

dochodów, pisania wniosków, projektów i GOK zawsze nie kończy na taką kwotą, bo jest to 

zawsze kwota w granicach, nawet sprzed paru lat budżet GOK-u to jest w granicach miliona 

dwustu, miliona pięciuset tysięcy złotych, bo to są dodatkowe środki, dodatkowe projekty, 

które wpisują się w budżet. Natomiast dotacja, no jest szczegółowo na pewno rozpisana i 



będzie rozpisana, jest na pewno w większości wykorzystana na wynagrodzenia. Koszty w 

stosunku do kilku lat, sprzed kilku lat, no wzrosły, można powiedzieć, drastycznie. Koszty 

przede wszystkim wynagrodzeń, koszty również energii, koszty opłat, Ja tylko jak patrzę, jaka 

jest opłata zaiks , na przykład z Dymarek Świętokrzyskich, to nie jest kwota, która była 

kiedyś kilku tysięcy złotych, to jest ponad, grubo ponad 20 tysięcy złotych za dymarki 

tegoroczne. Więc tych opłat naprawdę zrosło bardzo dużo i one są znaczące. Na pewno 

decydują o tym właśnie, o tych środkach w budżecie. Jak ewentualnie zaplanować przyszłość, 

jeżeli chodzi o instytucje, które otwarliśmy, instytucje kultury, na pewno musimy wspólnie z 

Radą się zastanowić i my takie działania podjęliśmy, natomiast musimy je po prostu od strony 

prawnej rozpatrzyć i żeby Państwu jako Radzie przedstawić, żebyście Państwo jako Rada 

mieli na to wpływ, jak w przyszłości te instytucje będą wyglądać. My się nad tym 

zastanawiamy. Są to instytucje, które się dopiero otworzyły, więc no liczyliśmy się z tym, że 

będą koszty poniesione przez samorząd. Na pewno, prowadzenie Muzeum Starożytnego 

Hutnictwa nie jest zadaniem własnym gminy, również jak prowadzenie Parku Dziedzictwa. 

Natomiast są to instytucje, które napędzają nam tutaj koniunkturę, napędzają turystykę, na 

pewno będzie to możliwość rozwoju i prywatnej przedsiębiorczości za chwilę, bo tych 

turystów pojawi się naprawdę dużo. Już mamy wiedzę, że najprawdopodobniej Park będzie 

podejmował działanie, jeżeli chodzi o budowę Centrum Edukacji Przyrodniczej, obiekt za 

prawie 80 milionów złotych, to są, skala tych wydarzeń będzie bardzo duża i Nowa Słupia 

musi się przygotować na rozwój przedsiębiorczości, bo tylko na to będziemy czekać. 

Natomiast jeżeli chodzi o działalność naszych instytucji, na pewno w przyszłości wspólnie z 

Radą musimy się zastanowić, jak one mają funkcjonować. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Panie burmistrzu, w swojej wypowiedzi wcześniejszej nie mam nic 

przeciwko funkcjonowaniu i działaniu Muzeum Starożytnego Hutnictwa. Taką podjęliśmy 

decyzję, przesunęliśmy środki. Wiadomo, że wysokość dofinansowania z budżetu gminy 

zależy też od ilości turystów. Robimy wszystko, żeby tych turystów było jak najwięcej. 

Gdyby Pan przyszedł z kolejną inwestycją, która by mogła wzbogacić nasz region o kolejny 

obiekt turystyczny, głosowałbym też za tym. Dlatego, że być może do jednego, drugiego 

obiektu będziemy dokładać, a w perspektywie 10-12 lat staniemy się gminą naprawdę 

turystyczną, o co nam wszystkim chodzi i te obiekty będą funkcjonować tak, jak należy. 

Jeżeli jest szansa z parkiem, róbmy wszystko, żeby im pomóc, dopingować i żeby takie 

muzeum powstało na terenie gminy Nowa Słupia. Na temat Muzeum Starożytnego Hutnictwa 

wypowiedziałem się i uważam, że tak jak przedstawiał to Pan dyrektor, na początku roku tu 

się nic nie zmieniło. Natomiast nie mamy, i Pan jako burmistrz, nie ma Pan żadnej kontroli 

nad GOKSiT-em, zupełnie. Nie ma Pan wpływu na to, co się tam dzieje, jakie tam są środki, 

na co są te środki przeznaczane. Może warto wrócić z powrotem do rozmowy, która gdzieś tu 

się przewinęła na komisjach czy na sesjach nad jedną jednostką kultury, która będzie nad 

wszystkim czuwała z wyłączeniem Parku Legend. Panie Burmistrzu, 965 tysięcy złotych, to 

nie jest nowa instytucja z nowym obiektem, gdzie, no nie wiem, nie dopisali nam turyści, 

musieliśmy dołożyć. No to jest coś, co funkcjonuje, co istniało i co się nie zmieniło zmienia 

się po prostu ilość środków, które dokładamy. I to nie, proszę nie mówić, że ze względu na to, 

że minimalne wynagrodzenie poszło do góry, to tym, stawkę minimalnego wynagrodzenia 

dokładamy środki, bo to nie jest aż taka skala. Na pewno trzeba wrócić do rozmowy, na 

pewno trzeba zaprosić panią dyrektor, czy też wicedyrektora, osobę pełniącą, żeby 



przedstawili sprawozdanie i zapoznali radę z tym, z całą sytuacją finansową, Jak to wygląda 

w GOK. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Nie wiem, czy podtrzymuje swój chęć? Tak. Nie? Okej, dobrze. Dziękuję 

bardzo. Czy chciałby jeszcze ktoś zabrać głos w sprawach? Pan Wiceburmistrz tak? O, 

rzeczywiście, przepraszam.  

 

Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba 

- Ja chcę tylko wspomnieć o tym, że tutaj sytuacja nie jest taka prosta, jeżeli chodzi o 

połączenie instytucji kultury, bo dwie instytucje nasze kultury gminne, działają w obszarze 

turystyki, natomiast tak naprawdę stricte w turystycznych tych problemach, natomiast trzecia 

zajmuje się przede wszystkim kulturą. I tutaj jeżeli chodzi o połączenie tych instytucji, żeby 

to była jedna instytucja, no tutaj jest pewien kłopot, natomiast jest jeszcze jeden problem, 

problem okresu trwałości, jeżeli chodzi o Park Legend, jeżeli chodzi o Muzeum Starożytnego 

Hutnictwa. My zobowiązaliśmy się, pozyskując te środki, a środki są niemałe, bo przypomnę, 

że 7,5 miliona jest na Muzeum Starożytnego Hutnictwa i 20 milionów na Park Legend, że 

przez 5 lat zapewniamy okres trwałości i tutaj na tym nie będziemy zarabiać, tylko po prostu 

ewentualnie te środki przeznaczać na promocję. Także tutaj my analizujemy to, jesteśmy w 

kontakcie z obsługą prawną i przygotowujemy pewne rozwiązania, które no niebawem 

przedstawimy Wysokiej Radzie. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję. Jeszcze o głos prosi Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo proszę. Dziękuję. Zapomniałem jeszcze jednej rzeczy. Wszyscy pamiętamy, jak pani 

dyrektor na początku roku była tu na sali, wnioskowała o dodatkowe środki, jak nam 

przedstawiała budżet i plan na 2023 rok, jaka była dyskusja o tym, że nie odbyły się Dymarki 

w roku 2022, tak? W 2022 nie było? W pierwszym. W pierwszym, tak? I te środki, które były 

wtedy przekazane na rezerwację zespołu, przeszły na rok 2022 i z tego tytułu mieliśmy 

oszczędności, ale jak tak naprawdę zaczęliśmy dopytywać o szczegóły, to chyba nikt z nas nie 

wiedział, czy my mieliśmy te oszczędności, czy nie mieliśmy tych oszczędności i jak to tak 

naprawdę do końca wyglądało, chyba do dzisiaj nikt nie wie. Tak, to proszę bardzo.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Nie chciałbym wchodzić w szczegóły, ale dymarki, które nie odbyły się, tam była zapłacona 

zaliczka, która skutkowała tym, że państwo jako Rado dokładaliście do tej zaliczki pieniądze, 

one wpłynęły do budżetu pani dyrektor i wtedy po prostu była to, no to była kwota, która była 

zarezerwowana na zespół Lady Punk. I myśmy kwotę dołożyli, państwo tutaj dokładali na to, 

aby uzupełnić i oczywiście koncert Lady Punk się odbył. Była to zbyt duża kwota zaliczki, 

aby po prostu zrezygnować z zespołu, który zresztą przyciągnął potężną widownię. Tak, że 

była taka sytuacja właśnie, tylko z tym, że to nie było w 2022 roku, tylko to było z 2020 na 

2021.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Panie burmistrzu, ja tylko podałem jako przykład tą całą historię i to, że była zaliczka i my 

przesunęliśmy też się zgadza. Nie mówię, że nie tak było, tylko dyskusja dotyczyła samego 

rozliczenia i głównie na tym cała ta sprawa polegała, bo my twierdziliśmy, że ta zaliczka, 

która nie była wykorzystana w roku 2021, która była zapłacona, została wydatkowana tak, 



gdyby w roku 2022, tak, plus to, co dołożyliśmy. A pani dyrektor twierdziła, że to było 

inaczej, tu dyskusja była i tak naprawdę tylko ta kwestia nie została wyjaśniona. Dziękuję 

bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Marcin Grzegorski, tak, jeszcze prosi o głos, bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Jako radny miejscowości, która przylega do Rudek chciałem też wyrazić opinię 

koła gospodyń, mieszkańców, że jako GOKSiT źle funkcjonuje od jakiegoś czasu. Jest brak 

komunikacji z panią dyrektor. Budynek, w którym znajdowała się restauracja od zawsze w tej 

chwili jest zamknięty. To zawsze dawało jakieś środki pieniężne na utrzymywanie GOKSIT-

u. I te środki, które teraz przeznaczamy, w ogóle nie są adekwatne do tego, jak ten GOKSIT 

działa. Brak półkolonii, rodzice dzwonią, że zawsze były organizowane. Inni dyrektorzy, 

którzy prowadzili tą jednostkę, potrafili jakoś organizować, jednak pani dyrektor, którą mamy 

obecnie, nie wywiązuje się praktycznie ze swoich obowiązków, które prowadzili wcześniejsi 

dyrektorzy. I to była taka wspólna kultura, która była prowadzona w naszym rejonie. Był 

kontakt z kołem gospodyń, z wędkarzami. Teraz to wszystko się zatarło. Jest taka troszkę 

prywatna jednostka, jeśli chodzi o ten dom kultury. I mam nadzieję, panie burmistrzu, że coś 

pan tam zrobi, żeby to troszkę lepiej funkcjonowało. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Chyba wyczerpaliśmy już. Zamykam dyskusję. W takim razie 

przechodzimy do głosowań. Stwierdzam kworum. Głosujemy nad podpunktem pierwszym. W 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Nowa Słupia na lata 2023-2039. Kto 

z Państwa radnych jest za bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał. Czekamy na Ryszarda. Masz za delikatne palce i wiesz, tablet nie 

reaguje. Informuję, że głosowało 13 radnych, 13 radnych było za, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i przechodzimy do podpunktu drugiego. Będziemy głosować w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2023 rok. Kto z Państwa radnych jest za. Bardzo proszę o przyciśnięcie 

przycisku, podniesienie ręki kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Dziękuję bardzo. Uchwała 

również została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023 – 

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 



Uchwała nr LXXXIII/66/2023 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

Uchwała nr LXXXIII/67/2023 

 

3) w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad i trybu udzielania dotacji na prace związane z 

ochroną zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki  

Przechodzimy teraz do podpunktu trzeciego. I czwartego to projekty związane z zabytkami, i 

opieką nad nimi. Również obydwie uchwały były omawiane w poniedziałek. Czy dzisiaj 

chciałby ktoś o coś zapytać czy dopytać? Nie widzę. W takim razie będziemy głosować. 

Stwierdzam kworum. Głosujemy w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace związane z ochroną zabytków w ramach rządowego programu odbudowa 

zabytków. Kto z Państwa radnych jest za bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku 

podniesienie ręki kto jest przeciw kto się wstrzymał. Dziękuję bardzo projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie więc uchwała wchodzi w życie 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad i trybu udzielania dotacji na prace związane z 

ochroną zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 

Uchwała nr LXXXIII/68/2023 



4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta i Gminy Nowa 

Słupia na lata 2024-2027, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Podpunkt czwarty tak głosujemy w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad 

zabytkami miasta i gminy Nowa Słupia na lata 2024-2027. Kto z Państwa radnych jest za. 

Bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku podniesienie ręki kto jest przeciw kto się wstrzymał. 

I również uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta i Gminy Nowa 

Słupia na lata 2024-2027,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 

Uchwała nr LXXXIII/69/2023 

 

5) w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta i Gminy Nowa Słupia „Dożywianie 

dzieci i uczniów” na lata 2024-2028, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do podpunktu piątego o, to jest ten blok od pani Ani Moruś-Mergalskiej, gdzie 

można sobie język połamać. Trzy podpunkty związane z dożywianiem dzieci. Również 

wszystkie trzy podpunkty były omawiane. Czy dzisiaj pani Ania chciałaby coś jeszcze 

uzupełnić? Czy ktoś chciałby zapytać? Jeśli nie, to przechodzimy do łamania języka. 

Stwierdzam kworum, będziemy głosować w sprawie przyjęcia programu osłonowego miasta i 

gminy Nowa Słupia, dożywianie dzieci i uczniów na lata 2024-2028. Kto z Państwa radnych 

jest za, bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta i Gminy Nowa Słupia „Dożywianie dzieci  

i uczniów” na lata 2024-2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 



Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 

Uchwała nr LXXXIII/70/2023 

 

6) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Podpunkt szósty. Również omawiany z tego samego bloku stwierdzam kworum głosujemy w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego 

z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywienie dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028. 

Kto z Państwa radnych jest za bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku podniesienie ręki kto 

jest przeciw kto się wstrzymał. Dziękuję. Informuję, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 

Uchwała nr LXXXIII/71/2023 

 

 

7) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

I już ostatni z tego bloku projekt uchwały podpunkt siódmy. Stwierdzam kworum. Głosujemy 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywieniowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028. Kto z Państwa radnych 



jest za, bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał. Dziękuję bardzo. Informuję, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 

Uchwała nr LXXXIII/72/2023 

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w przewozach 

autobusowych, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

I przechodzimy do podpunktu ósmego. Aha, to jest uchwała odnośnie transportu zbiorowego, 

też była omawiana. Czy dzisiaj chciałby ktoś w tej sprawie, w tej projekcie uchwały zabrać 

głos? Bardzo proszę, kolega Marcin Grzegorski.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Panie burmistrzu, w sprawozdaniu Pan mówił, że był Pan w Bodzentynie 

odnośnie transportu, który kiedyś tutaj kolega Grzesiek Rapcia argumentował podpisami 

mieszkańców, odnośnie dojazdu dzieciaków do szkół i jak ta sprawa wygląda.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo radni, oczywiście po piśmie pana radnego tutaj z Jeziorka udałem się do 

pana Dariusza Skiby oraz zastępcy pana Jarosińskiego na rozmowy. W związku z tym 

przedstawiłem, pokazałem pismo, że takie wpłynęło, że są rozmowy mieszkańców dotyczące 

właśnie uruchomienia takiej linii. No i raczej, jeżeli chodzi o stronę z Bodzentyna, ona nie 

jest zainteresowana utworzeniem tej linii, szczególnie z tego powodu, iż jeżeli chodzi o na 

przykład komunikację między Bodzentynem a Świętą Katarzyną, no ta jest na bardzo, 

przynajmniej tak jak stwierdził pan burmistrz, jest wystarczająca, ma, po prostu nie jest białą 

plamą, jest kilkanaście kursów dziennie, no i aby taką linię stworzyć musiałoby być 

porozumienie gmin Bodzentyn oraz gminy Nowa Słupia, żeby taką linię utworzyć, ponieważ 

ona przebiega oczywiście po terenie również Bodzentyna. Na dzień dzisiejszy pan burmistrz 

stwierdził, że no nie ma, on takich potrzeb nie ma jak nasza gmina, żeby takie zgłoszenie do 

niego wpłynęło, jeżeli chodzi o komunikację tego terenu, jeszcze szczególnie, jeżeli chodzi o 

jeszcze po prostu skomunikowanie to ze świętą Katarzyną. Więc na dzień dzisiejszy po prostu 



nie wyraził takiej woli, żeby po prostu stworzyć wspólne porozumienie i wystąpić, a gmina 

sama no nie może. My możemy tylko w ramach własnego, my możemy tylko i wyłącznie na 

własnym terenie i te linie, które państwo dzisiaj tutaj będziecie tutaj między innymi wyrażać 

zgody, no to to są linie, które po prostu były, które chcielibyśmy, aby były kontynuowane i 

głównie służą temu, aby komunikować wszystkich mieszkańców tutaj naszej gminy, z 

siedzibą gminy, no i nie tylko, bo przecież również są dojazdy do szkół, czy dojazdy również 

i do Kielc, i do lekarza i tak dalej. Także to Państwu przedstawiamy. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze chciałby ktoś zabrać głos? Kolega Grzegorz Rapcia, bardzo 

proszę.  

 

Radny Grzegorz Rapcia 

- Tutaj najpierw do kolegi Marcina, no to była ta kwestia wyjaśniona. I tutaj dalej, panie 

burmistrzu, są tam te prowadzone rozmowy z Związkiem Gmin Gór Świętokrzyskich, aby po 

prostu to połączenie było tak z Nowej Słupi tam do Świętej Katarzyny, tylko od strony 

południowej, żeby po prostu było zamknięte, dalej po prostu pociągnięte te połączenia. Tak 

jak my tam rozmawiali z Panem Wiceburmistrzem chyba na ten temat.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze chciałby ktoś zabrać głos? Kierownik, tak? Marek Partyka, 

bardzo proszę.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Uzupełnię odpowiedź żeby pan radny słyszał i mieszkańcy również. Oczywiście ta linia o 

której pan radny wspominał to jest linia związkowa, czyli Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich, żeśmy jakiś miesiąc temu napisali pismo do związku, żeby ta linia była 

przedłużona, żeby nie tylko bus kursował do Nowej Słupy, ale również żeby kursował przez 

Baszowice, Mirocice, Jeziorko, do Dębna. Czekamy w tej chwili na odpowiedź. Wiem, że pan 

burmistrz też rozmawiał w tej sprawie z przewodniczącym. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Stwierdzam kworum. 

Głosujemy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w przewozach 

autobusowych. Kto z Państwa radnych jest za, bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, 

podniesienie ręki, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Dziękuję. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w przewozach autobusowych,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 



Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

 

Uchwała nr LXXXIII/73/2023 

 

 

9) w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta i Gminy Nowa Słupia z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do następnego podpunktu. W sprawie współpracy miasta i gminy Nowa Słupia 

z organizacjami pozarządowymi. Omawiany projekt uchwały był na wspólnym posiedzeniu 

komisji. Czy chciałby dzisiaj ktoś zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania. Stwierdzam kworum. Głosujemy w sprawie przyjęcia rocznego programu 

współpracy miasta i gminy Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w artykule trzecim, ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2024. Kto z Państwa radnych jest za, bardzo proszę o przyciśnięcie 

przycisku, podniesienie ręki, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Dziękuję bardzo. Informuję, 

że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Czy tutaj są propozycje, żeby zrobić pięć minut 

przerwy. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta i Gminy Nowa Słupia z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska 

Uchwała nr LXXXIII/74/2023 

 

 

10) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Jesteśmy w punkcie szóstym podjęcie uchwał i już przechodzimy teraz do punktu dziesiątego. 

W sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024. I tutaj 

chcę poinformować sołtysów i oraz wszystkich zainteresowanych, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji radni wypracowali takie stanowisko, że w tym czyli w roku 2024 podatek 



będzie obowiązywał w takiej samej wysokości co w roku 2023. Czy chciałby ktoś teraz 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie? Wszystkie podatki zostają na poziomie tym, które 

obowiązywały w 2023 roku. Jeszcze nie przegłosowane, proszę Panie Sołtysie jeszcze chwilę 

się wstrzymać. Jeśli nie ma pytań przechodzimy w takim razie do głosowania. Stwierdzam 

kworum. I głosujemy w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na rok 2024. Kto z Państwa radnych jest za bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku 

podniesienie ręki kto jest przeciw kto się wstrzymał. Dziękuję bardzo. Informuję że 

głosowało 14 radnych wszyscy byli jednogłośni. Uchwała została przyjęta i w tym momencie 

też ja ze swojej strony chciałbym bardzo podziękować wszystkim radnym za takie stanowisko 

ponieważ jak kilka lat była w miarę taka cisza przy tych podatkach, to w tym roku jednak 

mieszkańcy głosowali i pytali czy radni będą coś robić z podatkami. Myślę, że to stanowisko 

Rady jest jednoznaczne i bardzo dobre, za co serdecznie dziękuję w imieniu też i tych 

mieszkańców, którzy do mnie dzwonili. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXIII/75/2023 

 

 

11) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu jedenastego. Stwierdzam kworum. Głosujemy w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024. Kto z Państwa radnych jest za? 

Bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Myślę, że wszyscy, 

którzy prowadzą działalność gospodarczą też będą z tego tytułu usatysfakcjonowani. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 



Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXIII/76/2023 

 

12) w sprawie opłaty targowej 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do podpunktu dwunastego w sprawie opłaty targowej. Również był projekt 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. To już było wypracowane stanowisko. Czy 

chciałby dzisiaj ktoś zabrać głos w tej sprawie? Widzę, że tutaj kolega Stanisław.  

 

Radny Stanisław Cisłowski 

- Chciałbym zabrać głos w tej sprawie, żeby sołtysi usłyszeli jakie będą stawki opłaty 

targowej w 2024 roku. Sugeruje to tym, że Sołtysi mają kontakt z mieszkańcami na co dzień i 

trafne rozwiązanie według mnie jeżeli będą mogli poinformować swoich mieszkańców. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Ja poproszę chyba panią skarbnik, żeby w takim razie przedstawiła, jakie 

te stawki będą obowiązywały za opłatę targową. Wiem, że tutaj w każdym kryterium została 

kwota zwiększona o wartość 3 zł, ale poproszę tutaj panią skarbnik o przedstawienie 

szczegółowych informacji. Bardzo proszę.  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Poszczególne stawki stanowią załącznik do omawianej uchwały. W związku z tym od 

sprzedaży prowadzonej na poniższych środkach transportu woza konnego ciągnika rolniczego 

jest to 13 złotych z samochodu osobowego 15 złotych z samochodu osobowego z przyczepą 

17 złotych z samochodu dostawczego 20 złotych z samochodu powyżej 3,5 ton dopuszczalnej 

masy całkowitej 30 złotych. Pojazdu gastronomicznego 51 zł. Od sprzedaży na straganie 

stanowiącej własność gminy 24 zł. Od sprzedaży na straganie przeznaczonym dla rolników 

pod sprzedaż produktów rolno-spożywczych 13 zł. Od sprzedaży prowadzonej za każdy 

rozpoczęty metr kwadratowy zajmowanej powierzchni. Stoisko do jednego metra 

kwadratowego 11 zł. Stoisko powyżej jednego metra kwadratowego do dwóch metrów 

powierzchni 15 zł. Stoisko powyżej dwóch metrów kwadratowych do 10 metrów 

kwadratowych powierzchni 24 złote. Stoisko powyżej 10 metrów kwadratowych do 20 

metrów kwadratowej powierzchni 30 złoty. Stoisko powyżej 20 metrów kwadratowych do 30 

metrów kwadratowych powierzchni 37 złoty. Stoisko powyżej 30 metrów kwadratowych do 

50 metrów kwadratowej powierzchni 72 złote. I stoisko powyżej 50 metrów kwadratowych 

powierzchni plus za każdy następny metr kwadratowy to jest 72 złotych i 11 zł.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy chciałby jeszcze ktoś zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę. W takim 

razie przechodzimy do głosowania. Stwierdzam kworum. Głosujemy w sprawie opłaty 

targowej. Kto z Państwa radnych jest za. Bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku 

podniesienie ręki kto jest przeciw kto się wstrzymał. I również uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 



Głosowano w sprawie: 

w sprawie opłaty targowej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXIII/77/2023 

 

 

 

8. Sprawy różne. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Na tym wyczerpaliśmy blok głosowań. Przechodzimy teraz do punktu siódmego sprawy 

różne. I kto z radnych chciałby zabrać głos. Bardzo proszę o zgłaszanie się do dyskusji. 

Kolega Bartosz Dutkiewicz, bardzo proszę.  

 

Radny Bartosz Dutkiewicz 

- Dziękuję bardzo. Ja tylko pytanko mam może do kolegi Marka chyba, bo zima się zrobiła i 

wygląda na to, że szybko nie puści. Czy moglibyśmy dostać, tak jak co roku, jakieś namiary 

telefoniczne do osób, które koordynują odśnieżanie w razie pytań od mieszkańców, żebyśmy 

mieli?  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Tak, mam przygotowane oczywiście, miałem to powiedzieć w dalszej części obrad, 

natomiast dodam, że jeszcze, że to ogłoszenie jest również na stronie internetowej naszego 

urzędu, ale proszę sobie zapisać, szanowni Państwo. Jeśli chodzi o drogi gminne, to jest 

telefon 691-892-562. To jest pan Szymon Markiewicz, odpowiada za to z ramienia urzędu. 

Jeżeli chodzi o powiatówki, to jest obwód drogowy w Łagowie. Drogi powiatowe, to podaję 

telefon również, 41 307 40 68. I drogi wojewódzkie , to jest obwód w Nowej Słupi drogowy, 

to jest 41 31 77 463. Gminne powtarzam 691- 892- 562.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy kolega będzie kontynuował? Dziękuję. Kolega Ryszard Karpiński.  

 

Radny Ryszard Karpiński 

- Mam pytanie do pana Marka Partyki. Panie kierowniku, jeśli chodzi o ten próg zwalniający 

w Starej Słupi, bo tam było złożone pismo, dodatkowy próg, założone pismo przez 

mieszkańców, bo tam był ostatnio nieszczęśliwy wypadek i prosilibyśmy bardzo my, 



mieszkańcy Starej Słupi, o pozytywne rozpatrzenie tego pisma i założenie tego dodatkowego 

jeszcze progu. Dziękuję.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Odpowiem tylko, że szanowni Państwo, jeśli chodzi o progi zwalniające, generalnie o 

oznakowanie to oczywiście muszą być projekty organizacji ruchu. My postanowiliśmy 

zwrócić się do Państwa z taką propozycją, żeby w budżecie na przyszły rok umieścić takie 

zadania, aktualizacja projektów w organizacji ruchu, ponieważ te projekty, które były 

opracowane, na niektóre drogi nie zostały przez nas, znaczy przez powiat nam zatwierdzone, 

ale będziemy się starać tutaj już teraz wybiórczo robić te projekty i jak będziemy mieli takie 

projekt organizacji ruchu, to te progi założymy. Tam w Starej Słupi jest wniosek o dwa progi 

zwalniające na tej drodze akurat. Także jeżeli będziemy mieli tylko ten projekt organizacji 

ruchu, to takie progi założymy. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy kolega Ryszard kontynuuje? Nie, już koniec, tak? Dziękuję. Pan 

Burmistrz, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ja chciałbym zwrócić się tutaj i do Państwa radnych, ale również do Państwa sołtysów, do 

mieszkańców. Jeżeli chodzi o takie ogłoszenie, 9 grudnia w hali sportowej w Nowej Słupi 

odbędą się Mikołajki Profilaktyczne dla dzieci. Będzie bardzo dużo atrakcji i serdecznie 

oczywiście zapraszam całe rodziny z dziećmi. Na pewno będzie bardzo atrakcyjnie. Dziękuję. 

9 grudnia, godzina 15, hala sportowa w Nowej Słupi.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Chciałbym wrócić do informacji, którą przekazał Ryszard i odpowiedzi 

Pana Marka odnośnie tego progu w Starej Słupi. Ja też miałem telefony i prośbę, żeby jak 

najszybciej to zrealizować, bo my zrobimy Panie Marku projekt i to minie kolejny rok 

praktycznie, zanim ten próg powstanie. A już było takie zgłoszenie chyba na początku roku, 

tego 2023. Nie wiemy, czy ten próg by pomógł, czy by nie pomógł, ale no jeżeli jest taka 

możliwość, to działajmy jak najszybciej i zróbmy wszystko, żeby ten próg powstał jak 

najszybciej. Natomiast jeżeli będzie robiona nowa organizacja ruchu i dróg oznakowania, no 

to też chyba powinniśmy to przedyskutować na wspólnym posiedzeniu komisji, bo być może 

w innych miejscowościach też są takie potrzeby, żeby takie progi zamontować. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. W trybie ad vocem burmistrz, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni Państwo, ja chciałbym zwrócić uwagę na jedną rzecz, ponieważ no 

odpowiedzialność spada na mnie tutaj, jeżeli chodzi o organizację ruchu i umieszczanie tych 

znaków czy progów zwalniających. Odbył się, był wypadek bardzo poważny w Starej Słupi, 

gdzie policja przysłała tu oczywiście kontrolę, komisję do sprawdzenia, oznakowania 

organizacji ruchu i tak dalej. Jest to rzecz, która wymaga zatwierdzenia jednak, czyli musi być 

to projekt organizacji ruchu zatwierdzony. Jeżeli nie jest zatwierdzony, no to problem spada 

oczywiście na mnie w przypadku wypadku, po prostu ja będę osobą odpowiedzialną. Więc no 



apelowałbym, żebyśmy tu rozsądnie podeszli do tego. Oczywiście one są te progi potrzebne i 

na pewno te, które państwo będziecie zgłaszać będziemy rozważać, ale musimy to po prostu 

wpisać do organizacji ruchu. Ja proszę o taką cierpliwość, żebyśmy po prostu umieli to zrobić 

no w ten sposób, żeby to było wpisane do organizacji ruchu. Oczywiście na gminnych 

drogach.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Ma pan rację, że nie róbmy nic, co będzie niezgodne z prawem albo może ktoś, pan czy ktoś 

z nas później ponieś konsekwencje, bo coś zostało przeoczone. Chodzi tylko o to, że takie 

pismo było złożone, róbmy ten projekt jak najszybciej, działajmy, wstawmy te ograniczenia. 

U siebie w miejscowości Mirocicach mamy zamontowane dwa, mieszkańcy, którzy tam 

mieszkają obok są bardzo zadowoleni, jest to przy szkole. Naprawdę jest duże zwolnienie. 

Było wcześniej kilka wypadków. Jeżeli będziemy zmieniać organizację, na pewno będę 

wnioskował jeszcze o jeden próg. I jeszcze jedna uwaga, znaczy uwaga. takie spostrzeżenie 

po pewnym czasie. Wykonaliśmy, za co bardzo dziękuję, remont mostu w Mirocicach, część 

Bielowa, gdzie został wykonany remont mostu razem z tym progiem zwalniającym. Super 

sprawa, naprawdę. Jedyny minus to jest to, że próbują ominąć ten próg i przejeżdżają bokiem, 

czyli taka nauczka na przyszłość Zróbmy o dwa metry szerzej. Natomiast sama funkcja jako 

przejazdu nawierzchni drogi i zwolnienia prędkości, super. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Ale to jeszcze w tej kwestii, tak progu, bardzo proszę.  

 

Radny Ryszard Karpiński 

- Panie burmistrzu, no wszyscy mamy tu rację, to co mówił kolega Sylwester, co Pan, co 

Marek, zróbmy jakieś spotkanie radnych poświęcone bezpieczeństwa na naszych drogach. Bo 

pisma wpływają i to co mówimy, że zejdzie rok i od nowa, zejdzie rok i od nowa. Są odcinki 

dróg, wszyscy doskonale wiemy, są pewne odcinki dróg, na którym ludzie rozwijają 

olbrzymie prędkości i z tego tytułu są wypadki. Progi na pewno by nam pozwoliły spać 

spokojnie, powiem tak, ludzie by byli zadowoleni i pan z odpowiedzialnością i my 

przyczynimy się do naszego bezpieczeństwa, w naszych miejscowościach. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. O głos prosi kolega radny Jerzy Roman. Bardzo proszę.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Mam pytanie do pana Marka, panie Marku, bo chodzi o informacje dla mieszkańców w 

sprawie zakończenia budowy tego mostu. Miałby to być remont, ale to jest niby od podstaw 

zrobiony, bardzo dobrze jest wykonywany jak widzę tam jest solidnie i proszę o taką 

informację, bo był taki jeden dzień teraz we wtorek, gdzie po prostu autobus do szkoły nie 

dojechał, było bardzo ślisko. Nawet i z samochodami osobowymi też się nie da odjechać, 

trzeba było w koło iść po dzieci do szkoły, żeby ich ze szkoły odebrać. Także proszę o 

informację dla mieszkańców, kiedy będzie zakończone.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę pana kierownika Marka Partyka.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Zgodnie z umową, szanowni państwo, wykonawca ma w tym roku skończyć ten remont. 

Wiem, że są tam przyczółki już wylane, gotowe, miały być założone łożyska na te teowniki i 



na to idzie konstrukcja. Konstrukcja też już jest wykonana, trzeba będzie dźwigiem ją 

założyć. Także no, zgodnie z informacjami, które mamy od inspektora nadzoru i wykonawcy, 

w tym roku będzie remont zakończony. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Robert Klefas.  

 

Radny Robert Klefas 

- Ja też chciałbym podziękować, chciałbym podziękować za zrealizowanie mojego wniosku, 

który składałem odnośnie przyłącza w Cząstkowie. Wszystkim pracownikom, wszystkim 

osobom, które były w to zaangażowane na czele z burmistrzami, panem burmistrzem i panem 

wiceburmistrzem. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Właśnie tak się to, pomylił się czy co, ale nie pomylił się, wiemy doskonale, razem o to 

zabiegaliśmy. Również się przyłączam do tych podziękowań, super. Kolega Marcin 

Grzegorski.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Panie burmistrzu, ja chciałem odnieść się odnośnie budynku na ulicy Górniczej i 

mieszkańców z taką prośbą, żeby na czas remontu, który tam się odbywał, ludzie tam 

dogrzewali sobie pieckami elektrycznymi i to zwiększyło koszty, będzie ich opłaty za energię. 

Żeby anulować opłatę czynszu przez ten okres, który był, trwał tam remont. Sam pan wie, bo 

pracownicy dogrzewali sobie korytarz grzałkami elektrycznymi, a mieszkańcy w środku, żeby 

przez okres nawet tych trzech miesięcy, kiedy trwał najtrudniejszy ten remont, zwolnić ich z 

tej opłaty. Zawsze to będzie dla nich taką rekompensatą odnośnie pobranej energii, którą 

muszą zapłacić. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Pan wiceburmistrz, tak? Bardzo proszę.  

 

Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba 

- Ja muszę pewne rzeczy sprostować. To na naszą interwencję wykonawca postawił tą 

dmuchawę, czy dmuchawy, żeby mieszkańcom było cieplej, bo już temperatura tak spadła i to 

nie idzie w koszty mieszkańców, jeżeli chodzi o korytarz. Druga sprawa. Szanowni Państwo, 

od października nie pobieramy od mieszkańców żadnych opłat za ciepło. Do tej pory oni 

mieli naliczane 18 zł z metra kwadratowego. Takie były koszty z tej kotłowni. Teraz nie płacą 

nam na razie do momentu, jak nie dostali ciepła, więc dopiero tak naprawdę od niedawna to 

ciepło dostają, więc nie rozumiem o jakich rekompensatach tu rozmawiamy, dlatego że gmina 

nie pobiera za ogrzewanie, nie pobierała do tej pory żadnych opłat od października, w 

momencie jak się skończył sezon grzewczy.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Panie burmistrzu, nie pobierała gmina, no bo nie miała za co pobierać, bo tego ogrzewania 

nie było. Ale okres grzewczy się zaczął, gaz był podpięty dopiero jakieś dwa tygodnie temu. 

Do tej pory też były temperatury blisko zera i nie było to ciepło i mieszkańcy zgłaszali, że jest 

zimno i dogrzewają się. Dlatego to jest moja prośba. Będzie to udokumentowane jeszcze 

pismem od mieszkańców z prośbą o to, żeby zrekompensować im tą nadwyżkę, którą będą 

musieli zapłacić za energię, bo po prostu dogrzewali się piecykami, a jak spadła temperatura, 

to jeszcze nie był podpięty gaz, mogą to potwierdzić, to była niedziela akurat, kiedy spadł 



śnieg i było, no ten, zawiozłem sam chyba ze cztery albo pięć farelek mieszkańcom, żeby się 

dogrzewali, bo tylko było na korytarzu włączone farelki po to, żeby pracownicy mogli 

szybciej ukończyć tą budowę, żeby... No panie burmistrzu, byłem u mieszkańców w niedzielę 

i widziałem jak, w jakich temperaturach i to chyba nie będzie dużym kosztem, umorzenie 

tych trzech miesięcy tym mieszkańcom, żeby zrekompensować im to ogrzewanie, które 

musieli ponieść. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. W trybie ad vocem burmistrz, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ja tylko chciałem jakby odnosząc się do tej sprawy powiedzieć, szczególnie dla 

mieszkańców, że po prostu wprowadzimy tam, dodatki mieszkaniowe, które będą mieli, już 

są wprowadzone dodatki mieszkaniowe, które właśnie też pomogą tym mieszkańcom. Także 

pomyśleliśmy o tym już wcześniej, żeby po prostu no ulżyć tym mieszkańcom. Także na 

pewno panie Marcinie spróbujemy, postaramy się, żeby tym mieszkańcom jak najbardziej 

ulżyć.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Nie widzę, żeby z radnych ktoś zgłaszał się do dyskusji. Czy z sołtysów 

chciałby ktoś? Widzę, że zgłasza się sołtys z Sosnówki i sołtys Jeziorka. Po kolei bardzo 

proszę panowie.  

 

Sołtys Jerzy Sitek 

- Dziękuję panie przewodniczący. Ja mam pierwszą sprawę do pana kierownika Marka. 

Chciałem zapytać, czy jest jakaś szansa w tym roku zamontować to lustro na posesji 70? Tam 

było zgłaszane i na ten rok, i na przyszły w końcu, jak mówiłem, ale może by się znalazło to 

lustro. I drugie pytanie, chciałem podziękować serdecznie za ośnieżanie dróg gminnych, bo 

jest klasa posypane, ośnieżone także dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Natomiast jeśli chodzi o lustro, no musimy mieć takie środki finansowe na takie lustro. 

Jeżeli, się takie środki znajdą, zakupimy i zamontujemy.  

 

Sołtys Józef Świetlik 

- Dziękuję panie przewodniczący. Ja bym chciał na początek podziękować za drogę 

powiatową Panie Burmistrzu, bo wreszcie się doprosiłem o te rowy, o ten przepust, to 

dziękuję Panu Burmistrzowi, Panu kierownikowi, Radzie Powiatu, Pani Danusi Żebrowski, 

bo też pomogła. Dziękuję wam wszystkim. Następna sprawa Panie Burmistrzu, przy tej 

drodze powiatowej jak już jestem, bardzo bym prosił Panie Burmistrzu o pełną dokumentację 

tej drogi powiatowej, bo chyba jeszcze nie jest zrobiona. Myślę, że na wiosnę powinna być 

zrobiona, panie burmistrzu, ta pełna dokumentacja. Następna sprawa, panie burmistrzu, droga 

wojewódzka. Robili kanalizację. Byłem osobiście u pana kierownika od drogi wojewódzkiej, 

u pana Darka, chyba Darek mu na imię nawet. Tak, byłem u niego. Panie burmistrzu, 

wjeżdżali ciężkimi samochodami na chodniki. Ten chodnik od Krzyżówki do końca, popsuli 

ten chodnik, są doły, teraz jest jak raz zima , to jest go nie widać, ale może nawet pan radny 

potwierdzi jak przed Dudzicem, przed dyrektorem, nawet byłym wójtem, popsuli chodnik. No 

i jest, doły są, bo to ciężkie samochody wchodziły. Chodnik nie jest do ciężkich samochodów, 

wjazdem można wjechać, a nie postawić na tego. I myślę, że oni mają prawo to 

wyremontować, panie burmistrzu. Następna sprawa, panie burmistrzu, to już mam prośbę 



teraz. Byłem też u tego pana kierownika, bo pytałem się pana Marka Partyki czy nie ma 

jakichś starych dryn, bo tam bym chciał zamontować mostek takiemu panu, bo rzeczywiście 

mu się należy, ale my nie zrobili. No mówi, że nie mają, ale mówi, że na Paprocicach jak 

będzie Urząd Gminy, jak będą kopać tam, jeśli będą takie stare dryny do odzysku, panie 

burmistrzu to bardzo bym prosił, żeby no przywieźć na plac, a my byśmy jakoś gminnym 

sprzętem zawieźli te dryny. Ja nie mówię o nowych drynach, o starych, żeby ten przepust 

temu człowiekowi zrobić. Bardzo dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czy ktoś zechce odpowiedzieć na te pytania Sołtysa z Jeziorka? Pan kierownik, bardzo 

proszę.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Odniosę się tylko do pytania o projekt przy drodze powiatowej, bo akurat to robimy w 

porozumieniu z powiatem. W tej chwili Szanowni Państwo i Panie Sołtysie jest na takim 

etapie, że złożył wykonawca wniosek o decyzję środowiskową, poszły uzgodnienia do 

różnych instytucji. W tej chwili czekamy tylko na uzgodnienie z RDOŚ-u, czy jest potrzebny 

raport oddziaływania na środowisko. Jak tylko wpłynie nam ta odpowiedź, to przekażemy tą 

decyzję wykonawcy i wykonawca będzie składał o ZRIT. Myślę, że do wiosny powinno być 

to wykonane. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej zgłoszeń, tak? Czyżby porządek dzisiaj szybko w 

sprawach różnych się wyczerpywał. Ja tylko tutaj nadmienię, że fundatorem dzisiejszych tutaj 

napoi i tego poczęstunku jest burmistrz, to chyba z tego tytułu, że dzisiaj jest 30 listopada. Dla 

wszystkich, którzy wiedzą, to są imieniny naszego burmistrza. Tutaj w imieniu swoim, jak i 

radnych, panie burmistrzu, najlepsze podziękowania za ten poczęstunek. Najlepsze życzenia 

od całej Rady, od sołtysów również, od wszystkich mieszkańców. Wszystkiego najlepszego, 

co sobie tylko burmistrz życzy, tego tutaj z serca życzymy. I miłej współpracy. Widzę, że tu 

delegacja już zmierza. Panie burmistrzu, wszystkiego najlepszego.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo radni, drodzy sołtysi, kochani mieszkańcy, chciałbym bardzo serdecznie 

podziękować domenom pana przewodniczącego jest to, że on ustala spotkania, wypadło 

dzisiaj akurat w moje imieniny. Bardzo dziękuję za życzenia. Ja chciałbym też również, moje 

życzenia też są związane z samorządem. To co pan przewodniczący powiedział, moje 

życzenie to też jest dobry rozwój samorządu, samorządności, sołectw i całej naszej gminy. 

Myślę, że wspólnie sukces, który osiągnęła gmina, jeżeli chodzi o inwestycje. To jest nasz 

wspólny sukces wypracowany przez wiele lat, może czasami w trudnych rozmowach, ale jest 

po prostu rzeczy, czasami te najtrudniejsze, najpiękniejsze powstają czasami w trudzie i 

myślę, że ten trud się być może opłacił. Bardzo serdecznie dziękuję i wszystkim Andrzejom 

życzę wszelkiej pomyślności, zdrowia w całej naszej gminie. No i oczywiście wszelkich 

sukcesów i przede wszystkim to zdrówka, bo dzisiaj ono jest najważniejsze. Wszystkiego 

dobrego i bardzo serdecznie dziękuję. Dziękuję za bardzo sprawne przeprowadzenie 

dzisiejszej również sesji. Dziękuję.  

 

 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowej Słupi 

 

 

Rafał Piasecki 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękujemy bardzo i tym miłym akcentem zamykam 83 sesję Rad Miejskiej. Dziękuję 

bardzo wszystkim za przybycie. 
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